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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  torsdag den 16 april 2015, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 
 Anders Thorén  
 Carl Widercrantz, POLSEK  
 Bertil Rolf  	  

  Rita Ilomäki 
 
Frånvarande:  Per Börjel 

 Elisabet Thorén 
 Louise Linder 
 Elizabeth Bushby 
 Christian Dalberg 

       
   
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	   	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  16	  mars	  2015	  
	   I	  föregående	  protokoll	  stod	  det	  felaktigt	  att	  Rita	  var	  frånvarande.	  Detta	  har	  justerats	  i	  
	   en	  ny	  version	  som	  finns	  på	  hemsidan.	  Protokollet	  från	  16	  mars	  2015	  godkändes.	  	  
	  
§3	   Inger	  och	  Dick	  Bergman	  presenterar	  sitt	  förslag	  på	  utveckling	  av	  Tullinge	  C	  	  
	   Inger	  och	  Dick	  Bergman	  var	  inbjudna	  för	  att	  presentera	  sin	  vision	  av	  Tullinge	  C.	  Efter	  
	   presentationen	  lämnade	  Inger	  och	  Dick	  sammanträdet.	  	  
	  
§4	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Förberedelser	  inför	  flerårsplanedebatten	  pågår.	  	   	  
	  
	   Carl	  berättade	  om	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  
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	   Det	  är	  en	  stor	  skillnad	  gällande	  tiden	  för	  obesvarade	  motioner	  mellan	  de	  olika	  
	   kommunerna	  på	  Södertörn.	  I	  Botkyrka	  blir	  många	  motioner	  liggande,	  den	  tidigaste	  
	   obehandlade	  motionen	  är	  från	  2009	  jämfört	  med	  2014	  i	  Salem	  och	  Nykvarn.	  	  
	   	  
	   Debatten	  vid	  senaste	  KF	  handlade	  bland	  annat	  om	  varför	  kommunen	  inte	  har	  
	   utrett	  alternativa	  placeringar	  av	  idéhuset.	  Ärendet	  kommer	  tillbaka	  efter	  att	  ha	  
	   återremitterats	  vid	  senaste	  KF.	  Nästa	  gång	  yrkar	  TUP	  avslag.	  	  
	   	  
	   Det	  har	  kommit	  in	  ett	  medborgarförslag	  från	  en	  miljöpartist	  som	  handlar	  om	  separata	  
	   badtider	  i	  kommunens	  simhallar.	  TUP	  är	  kritiska	  och	  yrkar	  avslag.	  	  
	   	  
	   Möte	  med	  ekonomichefen	  Niclas	  Johansson	  blir	  den	  20	  april	  kl	  10.30	  i	  Mälaren.	  Niclas	  
	   kommer	  att	  berätta	  om	  förändringar	  i	  utjämningssystemet	  och	  hur	  det	  påverkar	  
	   Botkyrka.	  
	  
	   Den	  20	  april	  träffas	  Bertil,	  Elizabeth	  och	  Carl	  för	  att	  diskutera	  vilka	  skolfrågor	  som	  TUP	  
	   ska	  driva.	  
	  
	   Ett	  möte	  med	  VA-‐chefen	  i	  Botkyrka	  angående	  Tullinges	  vatten	  ska	  bokas	  in.	  Ett	  möte	  
	   mellan	  kommunen	  och	  försvarsmakten	  äger	  rum	  nu	  på	  fredag.	  	  
	  
	   Botkyrka	  anordnar	  en	  augustifestival	  i	  Tullinge	  C	  den	  22	  augusti,	  kl	  11-‐17.	  Det	  
	   kommer	  att	  gå	  bussar	  mellan	  Alby	  och	  Tullinge.	  	  Carl	  undersöker	  kostnaden	  för	  
	   deltagande	  på	  festivalen.	  Eventuellt	  ska	  TUP	  anordna	  en	  egen	  aktivitet	  i	  samband	  
	   med	  detta	  –	  ett	  minitåg	  som	  transporterar	  folk	  från	  centrum	  till	  Tullinge	  strand.	  Vid	  
	   Tullinge	  strand	  anordnas	  tipspromenad	  mm.	  Detta	  är	  ett	  förslag	  som	  ska	  undersökas	  
	   närmare.	  	  
	  	  
§5	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	  
	   Årsmötet	  var	  lyckat.	  Protokoll	  finns	  att	  läsa	  på	  hemsidan.	  
	  
	   Carl	  och	  Anders	  har	  haft	  ett	  möte	  med	  företagarföreningen	  i	  Tullinge	  C	  angående	  
	   idéhuset.	  Carl	  ska	  hjälpa	  företagarföreningen	  att	  ta	  fram	  en	  överklagan	  till	  
	   Länsstyrelsen.	  	  
	   	  
§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  Uppdateringar	  efter	  årsmötet	  ska	  göras.	  Diskuterades	  
angående	  att	  förnya	  hemsidan	  framöver.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  

	   Vi	  har	  fått	  publicitet	  i	  bland	  annat	  Södra	  Sidan	  via	  en	  artikel	  om	  att	  vi	  stoppade	  
	   idéhuset	  genom	  en	  återremiss.	  	  

	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  

	   Vid	  årsmötet	  beslutades	  att	  TUP	  får	  en	  ny	  kassör	  –	  Louise	  Linder.	  Nu	  har	  Louise,	  
	   Camilla	  och	  Carl	  tillgång	  till	  TUPs	  konto.	  	  
	   	  
	   Efter	  många	  om	  och	  men	  har	  vi	  fått	  ordning	  på	  kommunens	  utbetalningar	  av	  
	   partibidraget.	   Röran	  som	  tidigare	  varit	  beror	  på	  den	  nya	  kanslichefen.	  	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	  	  

3	  

	  

	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  

	  	   Camilla	  rapporterade	  från	  lokalpartikongressen	  i	  Bollnäs.	  Kjell	  Sjöberg	  är	  TUPs	  nya	  
	   styrelsemedlem	  i	  nätverket.	  Alla	  partier	  i	  nätverket	  ska	  värva	  ett	  nytt	  medlemsparti.	  	  
	  
	   Carl	  har	  utsetts	  till	  pressansvarig	  för	  TUP.	  Detta	  står	  angivet	  på	  nätverkets	  hemsida.	  	  
	  
§7	   Kommundelningsansökan	  	  
	   Carl	  har	  gjort	  ett	  utkast	  för	  delningsansökan	  som	  har	  skickats	  till	  styrelsen	  +	  några	  
	   utvalda	  personer.	  Några	  av	  de	  kommentarer	  och	  synpunkter	  som	  diskuterades	  är	  
	   följande:	  	  
	  

• Det	  är	  viktigt	  att	  lyfta	  fram	  det	  unika	  i	  Tullinges	  fall.	  	  	  
• Ansökan	  ska	  inte	  vara	  alltför	  formell,	  den	  måste	  vara	  begriplig	  för	  gemene	  

man.	  
• Avslutningen	  kan	  bli	  tydligare	  genom	  att	  ”knyta	  ihop	  säcken”.	  	  
• Det	  kommunala	  självstyret	  är	  ett	  nyckelbegrepp	  som	  kan	  användas	  i	  texten.	  
• Den	  nuvarande	  majoriteten	  är	  inte	  representativ	  för	  Tullinge	  –	  idéhuset	  är	  ett	  

bra	  exempel.	  Det	  finns	  en	  skevhet	  mellan	  hur	  Tullinge	  röstar	  och	  den	  majoritet	  
som	  sedan	  styr	  Botkyrka.	  

	  
Målet	  är	  att	  skicka	  in	  ansökan	  till	  Kammarkollegiet	  innan	  sommaren.	  Förhoppningsvis	  
kan	  vi	  få	  publicitet	  på	  DN	  debatt	  i	  samband	  med	  detta.	  	  

	  
§8	   Vårmarknad	  25	  april	  

	  Lördagen	  den	  25	  april	  är	  det	  vårmarknad	  i	  Tullinge	  centrum	  mellan	  kl.	  10-‐16.	  Under	  
	  marknaden	  kommer	  vi	  att	  göra	  en	  kraftsamling	  för	  att	  öka	  antalet	  namnunderskrifter	  
	  mot	  idéhuset.	  Idag	  har	  vi	  1	  464	  underskrifter	  (907	  unika	  IP-‐adresser).	  På	  marknaden	  
ska	  vi	  även	  informera	  om	  den	  fortsatta	  processen	  och	  hur	  idéhuset	  kan	  stoppas.	  Vi	  
bjuder	  på	  kaffe	  i	  vanlig	  ordning.	  	  
	  
	  Carl	  ansvarar	  för	  förberedelser	  och	  bemanning.	  	  

	  
§9	   Övriga	  ärenden	  	   	  

	  Rolf	  Kenmo	  vill	  anordna	  en	  matlagningskurs	  för	  TUP	  som	  en	  slags	  teambuilding
	  aktivitet.	  Styrelsen	  tackar	  dock	  nej	  till	  detta.	  	  

	  
§10	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  

	  Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  den	  7	  maj,	  kl	  18.30	  på	  Medborgarkontoret.	  	  

	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	   	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  

	  


